

**CHRISTIAN FEDERATION OF MALAYSIA
PERSEKUTUAN KRISTIAN MALAYSIA**

(PPM-003-10-14011986)

Alamat : 26 Jalan Universiti, 46200 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

Talipon / Faks : + 60 3 7957 1457

Emel : cfmsia@yahoo.co.uk

11hb November 2016

KENYATAAN MEDIA CFM

BERDOA UNTUK NEGARA DALAM KRISIS

Persekutuan Kristian Malaysia (CFM) mengingatkan Gereja terhadap mandat kita untuk berdoa bagi negara kita dalam kita menyakasikan ketegangan yang semakin meningkat di negara yang tercinta ini.

Berpandukan etos kita untuk " berlaku adil, mencintai kesetiaan, dan hidup dengan rendah hati di hadapan Allahmu (Mikah 6:8), CFM (sebagai organisasi payung kepada Kristian di Malaysia) menawarkan perspektif berikut daripada peranan kami yang berpandukan dengan kesedaran dan tanggungjawab kami kepada negara.

- Ancaman keganasan berlaku tanpa henti beberapa minggu, dan bantahan dan keganasan sebenarnya telah berlaku di seluruh negara, dengan banyak lagi yang dijanjikan.

Perhimpunan aman perlu dihormati, walaupun kita mungkin mempunyai perbezaan pandangan. Pelaku keganasan tidak seharusnya berani kerana tiada tindakan pihak berkuasa yang telah diberi mandat untuk mengekalkan keamanan dalam negara kita.

- Kami rakyat Malaysia melihat kepada kerajaan kita dan ejen-ejen yang berkhidmat untuk melindungi semua rakyat dengan mengambil tindakan untuk menyekat peningkatan dan keadaan yang berpotensi mencetus di mana 'mandi darah' telah menjadi sebahagian daripada ancaman tanpa menyekat perhimpunan aman, perhimpunan dan pertemuan.

Parlimen perlu mengambil langkah-langkah untuk mencaci Ahli-ahli Parlimen yang mempertahankan ancaman itu kepada keamanan dan kestabilan negara kita. Kawasan masing-masing perlu diingatkan mengenai kedudukan dan kelakuan wakil-wakil ini pada pilihan raya umum akan datang.

- Terdapat individu rakyat Malaysia, badan bukan kerajaan dan media yang diganggu, ada yang menerima ugutan bunuh dan juga disiasat kerana

dakwaannya semata-mata - setakat mana pihak bukan-partisan Suruhanjaya Pakar-pakar Undang Antarabangsa (International Commission of Jurists) menggesa pihak berkuasa kita untuk menjalankan siasatan terperinci dan tidak berat sebelah terhadap perbuatan menyalahi undang-undang ugutan terhadap rakyat Malaysia dan mengenal pasti dan membawa mereka yang bertanggungjawab.

Pihak Persekutuan Kristian Malaysia (CFM)

- menggesa semua siasatan derma, dana dan geran akan dijalankan dengan secara menyeluruh tanpa rasa takut atau pilih kasih. tindakan terpilih bukan sahaja berfungsi untuk menggalakkan aktiviti jenayah berterusan tetapi ia membawa malu kepada negara kita;
- menyeru seluruh rakyat, pegawai-pegawai kerajaan dan Ahli-ahli Parlimen untuk tegas mempertahankan demokrasi dan kebebasan asas yang dijamin di dalam Perlembagaan Persekutuan;
- berharap media kita kekal bebas dan tidak terbatas dalam laporan. Sebagai sebuah negara yang bertujuan untuk mencapai status negara maju, perjalanan ini pasti mesti termasuk memupuk akhbar matang dan tiada halangan untuk menggunakannya yang boleh menjadi sumber untuk kedua-dua mereka yang berkuasa dan rakyat, untuk menyatakan dengan jelas penjelasan, pujian, kebimbangan dan rasa tidak puas hati.

Kami menyeru semua rakyat Malaysia memainkan peranan mereka dalam menjaga keamanan negara kita tanpa menyekat hak asasi yang menjejaskan keselamatan dan kestabilan kita.

Yang paling penting, CFM menyeru seluruh rakyat Malaysia untuk menyertai kami dalam berdoa untuk negara yang tercinta ini

Di tandatangani

Revd. Dr. Eu Hong Seng,
Pengerusi dan Jawatankuasa Eksekutif
Persekutuan Kristian Malaysia